

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

28 卷 2 期
中華民國 102 年 6 月

Vol. 28 No. 2 June 2013

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- Chauhan VS、Kumar N、Kumar M、Thapar SK** · 重量平均纖維長度：製漿造紙紙中的一個重要參數..... 51
- 谷會岩 · 中國遼寧東部不同土地類型落葉松人工林高生長比較..... 67
- 黃文伯、葛兆年 · 氣候變遷下親屍性甲蟲在森林生態系統長期監測的應用..... 83
- 奧特根蘇仁布倫、李明仁 · 外生菌根增進歐洲赤松(*Pinus sylvestris*)的冷馴化生長和耐凍性..... 97

Research papers

- Chauhan VS, Kumar N, Kumar M, Thapar SK.** Weighted Average Fiber Length: An Important Parameter in Papermaking..... 51
- Gu HY.** Modeling and Comparing Height Growth of Larch Plantations in Different Land Types in Eastern Liaoning Province, Northeast China..... 67
- Hwang W, Koh CN.** Application of Necrophilous Beetles to Long-term Monitoring of a Forest Ecosystem Associated with Climatic Change 83
- Otgonsuren B, Lee MJ.** Ectomycorrhiza Enhanced the Cold-Acclimation Growth and Freeze Tolerance of Scots Pine (*Pinus sylvestris* L.)..... 97

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 28 Number 2 June 2013